
Vážená paní zastupitelko, 

dovolte mi reagovat na vaši interpelaci z jednání zastupitelstva dne 21. 9. 2020. 

 To, že komise výstavby v jarních měsících nezasedala, jsem považovala za logické a odpovídající dané 

situaci.  V okamžiku, kdy mě kolegyně Hájková na tuto situaci upozornila, jsem se ihned spojila 

s panem předsedou KVÚR a celou situaci jsem řešila a i nadále se tomuto snažím maximálně věnovat. 

Je zřejmé, že jsem se měla KVÚR věnovat dříve a za to se omlouvám. 

Co se týká stavebních záměrů, myslím, že bez stanoviska KVÚR nebyl projednán žádný větší záměr. 

S paní Šťastnou i s panem Harwotem jsem se snažila tyto nedostatky napravit a požádala je o co 

možná nejrychlejší projednání a předložení RMČ, ale samozřejmě se stanoviskem KVÚR a dalších 

komisí. 

Stavbou Polyfunkčního domu na nároží Náchodská Jívanská se detailně zabývá Ing Jukl, a proto se 

s otázkami obraťte přímo na něj. 

 

S pozdravem a úctou  

Eva Alexová 

 

 

 


